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Betreft: Schriftelijke vragen Dierenasielbeleid Venlo

Geacht College, 

Recente artikelen van Dagblad de Limburger schetsen een schrijnende situatie omtrent de 
opvang van zwerfdieren in Noord-Limburg. Deze situatie lijkt ontstaan te zijn na de sluiting 
van het huidige dierenasiel in Smakt, dat maanden geleden bekend heeft gemaakt dat het 
zou gaan sluiten. De artikelen in de Limburger schetst een beeld waarin de gemeente Venlo 
overvallen lijkt door de gevolgen van deze sluiting. Volgens de Limburger is vervolgens 
gepoogd om het heil te zoeken bij de Regionale Opvang Zwerfdieren Eindhoven (ROZE), 
maar heeft dit om onbekende redenen geen doorgang (kunnen) vinden. Wel heeft de 
verantwoordelijk portefeuillehouder van de gemeente Eindhoven, wethouder Thijs, 
aangegeven advies te willen verstrekken over hoe een eigen, regionale opvang op te zetten.
Vervolgens wordt er een opsomming gemaakt van de noodverbanden die andere Noord-
Limburgse gemeenten hebben gelegd, waarna er wordt afgesloten met de conclusie dat in 
Venlo “inwoners de gemeente (kunnen) bellen die tijdelijk zelf een oplossing zoekt om 
zwerfdieren op te halen en naar een opvang te brengen”. In een later artikel van de 
Limburger werd gemeld dat de gemeente Venlo aanspreekpunt is voor inwoners die 
zwerfdieren aantreffen, waarbij de gemeente Venlo “ad hoc” de Dierenambulance Brabant 
Noord-Oost of die in Nijmegen inschakelt.

Naar aanleiding van deze artikelen heeft onze fractie de volgende vragen aan uw college:

1. Wanneer is uw college bekend geworden dat de dierenopvang in Smakt zou gaan 
sluiten (en per wanneer)? Kunt u een tijdlijn verstrekken van alle relevante 
ontwikkelingen op dit dossier, tot en met heden?

2. Is uw college overvallen door de gevolgen van de sluiting van het dierenasiel in 
Smakt en indien ja, hoe kan dit? 

3. Welke stappen zijn er tussen de aankondiging van sluiting en feitelijke sluiting 
genomen om een Venlose en/of regionale oplossing te vinden voor de sluiting van 
het dierenasiel in Smakt?

4. Heeft de gemeente Venlo ook gepoogd om de uitvoering van de dierenasiel taken 
neer te leggen bij ROZE? Indien ja, wanneer is het eerste contact gelegd, hoe zijn 
deze contacten verlopen en heeft u een afwijzing voor dit verzoek ontvangen (indien 
ja, wanneer en hoe)?

5. Hoe is de opvang van zwerfdieren momenteel geregeld in Venlo, en welke instanties 



zijn daarbij betrokken? Kunt u ons een situatieschets verstrekken van de procedures 
in de oorspronkelijke en huidige situatie (inclusief huidige noodverbanden)?

6. Zijn er volgens uw college mogelijkheden om in deze huidige noodverbanden 
langetermijnoplossingen te vinden? Indien ja, zijn deze degelijk/duurzaam/financieel 
haalbaar etc?

7. Ziet uw college mogelijkheden om zelf een opvang te realiseren  met andere Noord-
Limburgse gemeenten (zoals ROZE in Eindhoven), de Veiligheidheidsregio of andere
organisaties als de Dierenbescherming (zoals in Zuid-Limburg) of particuliere 
dierenwelzijnsorganisaties? Waarom wel/niet? Wat zijn hierbij uw overwegingen?

Namens de fractie van D66 Venlo,

Marc Vervuurt
Raadslid D66 Venlo


